
 

 

 

REFERAT STYREMØTE I TØNSBERG IDRETTSRÅD 15.10.24 TØNSBERG ISHALL 

 

Til stede:  John Sverre Dahl, Bjørn Arne Thorgeirsson, Gunnar Haraldsen, Kristin Bruserud, Lise 

Mandal, Geir Frydenberg, Julie Larsen og Marit Wendt. 

Forfall:   Bjørn Erik Tuv. 

 

Vi startet med en omvisning i ishallen, ledet av en representant fra Tønsberg Vikings. Flott anlegg. 

Tønsberg Vikings la frem et forslag og ønske om ny ishall for trening og ellers informerte om klubbens 

drift. 

 
1. Innkommet post / saker: Ligger under de respektive saker under. 

•  
 

2. Anleggskonferasnen. 
 

• Bjørn Erik Tuv, Bjørn Arne og Gunnar drar. 
 

3. Arbeid med retningslinjer for støtte fra kommunen – Gunnar/John Sverre:.  

• Gunnar var på møte med kommunen 15.10. Under arbeid, kommer mer etter 
hvert. Tilskudd til idrettslag som har skoler som bruker anlegget er behandlet 
og komiteen kommer med nytt forslag nå med virkning for 2025. Andre 
tilskudd vil bli behandlet og revidert i 2025 med virkning fra 2026. 

 
4. Møtedager ut året: 

 
o 12.11 – 17.00. Tønsberg Svømmehall. Marit booker. Vi spiser middag først. 
o 12.12 – 18.00. Tollboden. Bjørn Arne bestiller.  
o 21.01 – 19.00. Bjørn Erik spør Barkåker om vi kan være der? 
o 25.02 – 19.00. Husøy. Gunnar booker. 
o 11.03 – 19.00. Årsmøte. John Sverre spør Wang. 

 
5. Arbeid med Para Idrett – Bjørn Arne: 

• Ikke noe spesielt. Bjørn Arne fortsetter å holde i saken. 

• Turngruppa er i stargropen for å komme i gang med ei gruppe. 

• Klatregruppa på Vear er også i gang med ei gruppe. 
 

  
 



6. Fordeling av LAM midler – Bjørn Arne:  

• Bjørn Arne fordeler etter hodetallsprinsippet. Han utbetaler. 

• Noen klubber mangler medlemmer. Mest sannsynlig for at de ikke har meldt 
inn i SportAdmin. TIR godkjenner at de som har meldt inn medlemmer 
manuelt vil få LAM-midler. 

• Hva med de under 6 år? TIR følger opp denne saken. Lise lager et skriv ang. 
saken som TIR godkjenner og sender til Idrettskretsen. 

 
 

7. Idrettens festaften Skien: 

• 8 stk fra TIR deltar. 8. november. 
 

8. Julemiddag - invitasjon. 

• John Sverre sender invitasjoner til kommunen. 12.12.24 på Tollboden kl 
18.00. 

 
9. Årsmøte planer og ideer for mer fremmøte:  

• John Sverre hører med Bjørn Erik om vi kan ha årsmøte på Wang. 

• Tema? Økonomi? Vi jobber videre med å snakke med personer som kunne 
snakket om søknader til stiftelser ol. Lise snakker med Trond Mathisen i TT og 
Frank Pedersen. John Sverre skal snakke med daglig leder i Stokke IL.  

 
10. Dialogmøte Tønsberg kommune/TIR: 

• TIR følger opp saken. Nyttig med dialog og samarbeid med kommunen. 
 

11. Regnskap: 

• Regnskap er gjennomgått av TIR. Ok. 
 

12. Eventuelt: 
• Folkehelsekonferanse. Gunnar drar. Kanskje Bjørn Erik. 
• To klubber har søkt om opptak i idrettskretsen. Tønsberg styrkeløftklubb og 

Tønsberg kampsportklubb. TIR godkjenner Tønsberg Styrkeløftklubb og 
innhenter mer informasjon om Tønsberg kampsportklubb før godkjenning. 

• Websider. Vi oppgraderer nettsiden slik at siden blir bedre. Marit holder i 
saken. TIR godkjenner oppgraderer. 

 
 
 

Tønsberg Ishall, 15.10.24 
 
Referent 
Kristin Bruserud 

 
 
 

 


